
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 12 MEI 2015
Aanwezig:
Leden: 
CDA Th. van Heese, H. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, en J. Pijnaker-Kooter
VVD C.C.J. Breed-Vlaar, H. Mikkers
D66 F.J.M. Duits, S.J. Bier, H. van Dijk
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: A.J. Kuijper

Mede-aanwezig: De heren Van Elst (afdeling Middelen) en Stork (afdeling Ruimte) 

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er is bericht van verhindering van de heer Werner, hij 
wordt vervangen door de heer Mikkers. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Als 
vandaag niet alle agendapunten voor 23.00 uur behandeld zijn, worden de resterende 
punten op 19 mei 2015 besproken.
 

2. Conclusies van de commissievergadering van 7 april 2015

Op bladzijde 4 eerste regel wordt na “bestuur van” toegevoegd “het Recreatieschap 
Spaarnwoude over “ . Aldus gewijzigd worden de conclusies vastgesteld. 
Naar aanleiding van de conclusies vraagt de heer Van Heese of de projectleder voor de 
Schipholgelden al is aangetrokken. Burgemeester Heiliegers antwoord dat voor 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude 11 mei een projectleider is aangesteld. Bij Haarlem vindt 
nog overleg plaats. Op de vraag van de heer Mikkers over het snippergroen antwoordt 
wethouder Westerman dat de uitwerking nog moet plaatsvinden. Er komen nu nog 
aanvragen binnen. 

3. Lijst van toezeggingen tot en met 7 april 2015

De commissie maakt er bezwaar tegen dat bij diverse toezeggingen wordt aangegeven dat 
deze zo spoedig mogelijk worden vervuld. de commissie wil een concrete datum zien. 
Op de vraag van de heer Bier of het overleg over het PIP al heeft plaatsgevonden antwoordt 
wethouder Westerman dat er binnenkort bestuurlijk overleg is. Naar aanleiding van de vraag 
van de heer Bier antwoordt wethouder Westerman dat de brief aan bewoners over de 
motivatie voor het intrekken van de zienswijzen eind volgende week zal worden verstuurd. 
De vraag van de heer Mikkers over inning van de LBOI bijdragen wordt door wethouder Van 
Haeften beantwoord: er vindt nu geen inning plaats, de raad heeft er mee ingestemd dat 
inning (door CAK) de ouderbijdrage niet incasseren in afwachting van actie van het Rijk. De 
heer Wehkamp vindt het vreemd dat LBOI de gegevens niet kan leveren.
Op de vraag van mevrouw Vink of de rapportage over extra handhavingscapaciteit nog voor 
het reces komt antwoordt wethouder Graal dat er intern wordt afgestemd. Er is binnenkort 
een afspraak met Milieudienst IJmond. Hij betwijfelt of de rapportage in juni kan worden 
uitgebracht.

4. Spreekrecht

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.



A-stukken

5. Onderzoeken doelmatigheid en doeltreffendheid (art. 213a GW)

De commissie zal geïnformeerd worden wanneer het onderzoek naar het budgetbeheer en 
aanbestedingsbeleid, uitgevoerd in 2014  aan de raad is aangeboden. Wethouder Graal 
erkent, naar aanleiding van een opmerking van de heer Van Dijk, dat er discrepantie is 
tussen de tekst van de jaarrekening en dit voorstel. Voor 2015 wordt voorgesteld het 
grondwaterbeheer te onderzoeken. Voor het onderzoek van 2016 heeft het college geen 
concreet voorstel. De raad is vrij een onderwerp aan te dragen. Ook kan de raad besluiten 
geen onderzoek te doen. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 26 mei 
2015. 

6. Ontwerp jaarrekening 2015

Over het algemeen is er tevredenheid over de jaarrekening. Het positieve saldo wordt voor 
een aanzienlijk deel bereikt door de verkoop van de ambtswoning. Het valt de heer Koelman 
op dat in de jaarrekening alleen wordt verwezen naar het collegeprogramma 2010-2014 
terwijl in mei 2014 het nieuwe college is aangetreden. Wethouder Graal antwoordt dat de 
reden daarvan is dat de begroting 2014 door het “oude” college is opgesteld..De heer Van 
Dijk vindt het beter om het bedrag dat niet is uitgegeven voor sociaal domein gezien het 
grillige verloop van deze kosten te reserveren voor het sociaal domein. Mevrouw Kerkhoff en 
de heer Wehkamp vinden de onderbesteding voor het minimabeleid reden voor nader 
overleg met de portefeuillehouder. Mevrouw Kerkhoff wil voor de begroting 2016 inzicht in de 
resultaten van de bezuinigingsoperatie 2011-2014. Wethouder Graal zegt toe dat voor de 
Kadernota te leveren. 
De commissie is het erover eens dat er nader overleg in de raad en met het college moet 
plaatsvinden over de reserves. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 26 mei 
2015. Op een aantal punten zal nog schriftelijk worden gereageerd door het college. 

7. 3e suppletoire boekjaar 2015

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 26 mei 
2015. 

8. Voorbereidingskrediet en voorlopig taakstellend krediet scholen unilocatie 
Halfweg

Wethouder Van Haeften licht desgevraagd toe waarom sprake is van 2 scholen, terwijl er nu 
drie scholen in Halfweg zijn. 
De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 26 mei 
2015. 
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9. Verordening loonkostensubsidie Participatiewet Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude 2015

Mevrouw Kerkhoff merkt op dat de Participatieraad, waarover in het voorstel wordt 
gesproken, niet voor onze gemeente werkt. Zij vraagt het voorstel alsnog naar de Wmo raad 
te sturen. Wethouder Westerman zegt dit toe. 
De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 26 mei 
2015. 

10. Huisvestingsverordening Zuid-Kennemerland/IJmond: Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude 2015

Wethouder Westerman licht de toegepaste regeling voor voorrang voor mensen uit de regio  
en uit de eigen gemeente. De verordening moet regionaal gelden. Aan het eind van het jaar 
kunnen stringentere eisen worden gesteld. als de huidige regeling niet werkt.
De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 26 mei 
2015. 

11. Mandaat procesmachtigingen

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raad van 26 mei 
2015. 

B-stukken

12.  Evaluatie Digitaal Nieuwsblad

De commissie neemt kennis van de evaluatie, die door PvdA is gevraagd en vraagt de 
portefeuillehouder burgemeester Heiliegers actie te ondernemen om het aantal 
abonnementhouders (nu 550) te vergroten. De suggestie van mevrouw Breed om de 
nieuwsbrief anders te noemen omdat daardoor verwarring ontstaat met het Nieuwsblad, 
neemt de burgemeester mee. 

13. Rapportage knelpuntenbudget

De commissie vindt de huidige rapportage onvolledig. Doordat alleen bedragen en 
factuurnummers worden genoemd kan niet nagegaan worden waar deze uitgaven voor 
worden gedaan, Er moet aansluiting komen met de in de Nota Knelpunten gegeven 
informatie. Ook wordt gevraagd om inzicht in het verloop van de opbrengstkant: de leges. 

Wethouder Graal zegt toe nog deze week te komen met een uitgebreidere toelichting.. Het 
blijft een dynamische rapportage. De volgende rapportage zal tijdens het reces per mail 
worden toegezonden aan de raad en hoeft niet te wachten tot september. 

14. Quick scan leefbaarheidsmaatregelen N200

Wethouder Van Haeften licht naar aanleiding van vragen en opmerkingen uit de commissie 
toe dat de rapportage al uit september 2014 dateert, maar pas nu wordt aangeboden omdat 
Rijkswaterstaat tot nog toe heeft geweigerd om het rapport in ontvangst te nemen. Nu is er 
overigens wel een afspraak. Afwaarderen van de N200 is volgens RWS niet mogelijk omdat 
deze weg een functie heeft wanneer er op de A9 een afsluiting plaats moet vinden. 
Verbieden van vrachtverkeer moet ook in relatie gezien worden met de omliggende wegen, 
die dan als sluiproute worden gebruikt. Van de provincie is tot nog toe geen positief geluid 
gekomen als het om financiering gaat. 

3



15. Aanpak opstellen Nota Jeugd

De commissie is positief over de aanpak die de wethouder voorstelt om te komen tot een 
Nota Jeugd. 

16. Stappenplein voor beleidsplan Dorpscentrum Spaarndam

De heer Van Dijk betwist dat deze aanpak de bedoeling van de commissie zou zijn, hoewel 
hij wel blij is met de voorgestelde aanpak. Volgens hem zou er een (delegatie uit) de 
commissie met college en bestuur van de Stichting om de tafel gaan over wat de gemeente 
verwacht van het Dorpscentrum voor de subsidie. Wethouder Westerman antwoordt dat het 
stichtingsbestuur daar niet aan mee wilde werken.
De commissie heeft vertrouwen in het stappenplan en vindt dit een goede richting.

17. Samenwerkingsverbanden

De commissie hecht eraan dat wethouder Westerman zijn bijdrage aan de 
samenwerkingsverbanden inhoudelijker maakt. 
De vragen van mevrouw Breed kunnen schriftelijk beantwoord worden. 

C-stukken

18. Politieke vragen over toegezonden C-stukken

De vragen van mevrouw Breed, die vooraf zijn ingediend zullen schriftelijk beantwoord. 
worden. 

Overige punten

19. Rondvraag

- aanstelling nieuwe griffier
Op de vraag van mevrouw Kerkhoff naar de voortgang van de aanstelling van een nieuwe 
griffier antwoordt de griffier dat in de raad van 26 mei een voorstel komt om een nieuwe 
griffier per 1 juni als waarnemend en per 1 juli als griffier te benoemen. 

- sloopaanvraag brug Zijkanaal F
De heer Van Dijk nodigt de andere partijen uit om hun collega’s in Provinciale Staten te 
benaderen over de mogelijke sloop van de brug.

- nieuwe naam groengebied
Op de vraag van de heer Van Dijk of er al suggesties zijn voor een nieuwe naam voor het 
groengebied antwoordt wethouder Westerman dat hij vier suggesties heeft ontvangen.

- Dorpsentree Spaarndam/ArchiSpel
De heer Mikkers vraagt naar de voortgang rond ArchiSpel. Wethouder Van Haeften 
antwoordt dat er overleg is geweest met de jongeren en afspraken zijn gemaakt over onder 
andere afvalverzameling. Ook toekomstige gebruikers, leerlingen van groepen 7 en 8 
worden bij het overleg betrokken. De heer Duits vindt dat harder moet worden opgetreden 
tegen de brandstichting. 

- zebrapad bij Rijnlandshuis
Wethouder Westerman antwoordt mevrouw Pijnaker dat het zebrapad binnenkort wordt 
aangelegd bij de aanpak van de Liedeweg. 
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20. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. Alle punten zijn behandeld, 
dus er is op 19 mei geen vergadering meer nodig. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 9 juni 2015.

De griffier, de voorzitter, 

A.J. Kuijper R.P. van Schie
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